

Dr. Patricia Kell is Executive Director of the National Trust for Canada, the leading national charity promoting the preservation and use of historic places. A senior cultural heritage professional and executive, she has held leadership positions with some of Canada's foremost heritage organizations, including Parks Canada (including with the Historic Sites and Monuments Board and Federal Heritage Buildings Review Office), the Canadian Conservation Institute (CCI) and the Canadian Heritage Information Network (CHIN). Inspired by a love of historic places, her career has focused on providing strategic leadership in cultural heritage organizations, including policy and program leadership in history, cultural resource management and heritage conservation.



Patricia Kell est directrice générale de la Fiducie nationale du Canada, principal organisme national faisant la promotion de la préservation et de la réutilisation de lieux historiques. Professionnelle et gestionnaire chevronnée du domaine du patrimoine culturel, elle a assumé des postes de direction dans certaines des plus éminentes organisations du patrimoine au Canada, dont Parcs Canada (y compris la Commission des lieux et monuments historiques et le Bureau d'examen des édifices fédéraux du patrimoine), l'Institut canadien de conservation (ICC) et le Réseau canadien d'information sur le patrimoine (RCIN). Dans sa carrière, inspirée par une passion pour les lieux historiques, elle s'est employée à assurer un leadership stratégique au sein d'organisations du patrimoine, y compris en matière de politiques et de programmes, de gestion de ressources culturelles et de conservation du patrimoine.